

## Traffic Advice

### Temporary Suspension of Bicycle Parking Spaces in Sai Kung District

Members of the public are advised that, in order to facilitate joint-departmental clearance operation, the following bicycle parking spaces in Sai Kung District will be temporarily suspended:

#### **I. From 8.00 am on 3 July 2023 to 4.00 pm on 6 July 2023:**

- (a) The bicycle parking spaces on Mau Yip Road.

#### **II. From 8.00 am on 17 July 2023 to 4.00 pm on 20 July 2023:**

- (a) The bicycle parking spaces at Sheung Ning Playground near Koon Ming House; and
- (b) The bicycle parking spaces on Po Ning Lane.

All articles, including bicycles, left in the bicycle parking spaces within the above period will be removed. Advance notices will be put up in the concerned bicycle parking spaces to remind the public to take away all their articles from the bicycle parking spaces before the suspension period.

## 交通通告

### 暫停使用位於西貢區的單車停泊處

公眾人士請注意，為配合政府部門進行聯合清理行動，下列位於西貢區的單車泊車處將暫停使用：

#### **I. 由 2023 年 7 月 3 日上午 8 時至 2023 年 7 月 6 日下午 4 時：**

- (a) 貿業路的單車停泊處。

#### **II. 由 2023 年 7 月 17 日上午 8 時至 2023 年 7 月 20 日下午 4 時：**

- (a) 常寧遊樂場近冠明閣的單車停泊處；及
- (b) 寶寧里的單車停泊處。

所有在上述期間留在單車停泊處的物品（包括單車）將全被移走。當局將會在該等單車停泊處預先張貼通告，提醒市民須在單車停泊處暫停使用前取回所有物品。